



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2011-37**

under the

**SCALERS ACT
(O.C. 2011-222)**

Filed July 21, 2011

1 *New Brunswick Regulation 83-190 under the Scalers Act is amended by adding after section 5 the following:*

FEES

5.1(1) For the purposes of subsection 7(1) of the Act, the fee for the issuance of a scaler's license is \$50.

5.1(2) For the purposes of section 7.1 of the Act, the fee for the renewal of a scaler's license is \$50.

2 *The heading "EXAMINATION FEE" preceding section 6 of the Regulation is repealed.*

3 *Section 6 of the Regulation is repealed.*

4 *This Regulation comes into force on September 1, 2011.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2011-37**

pris en vertu de la

**LOI SUR LES MESUREURS
(D.C. 2011-222)**

Déposé le 21 juillet 2011

1 *Le Règlement du Nouveau-Brunswick 83-190 pris en vertu de la Loi sur les mesureurs est modifié par l'adjonction de ce qui suit après l'article 5 :*

DROITS

5.1(1) Pour l'application du paragraphe 7(1) de la Loi, des droits de 50 \$ sont exigibles pour la délivrance d'un permis de mesureur.

5.1(2) Pour l'application de l'article 7.1 de la Loi, des droits de 50 \$ sont exigibles pour le renouvellement d'un permis de mesureur.

2 *La rubrique « DROITS D'EXAMEN » qui précède l'article 6 du Règlement est abrogée.*

3 *L'article 6 du Règlement est abrogé.*

4 *Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} septembre 2011.*